

FITNESS MEMBERSHIP

On your mark, get set, go! Everyday is made for moving! Join the award-winning MiraSpa membership and enjoy individual or couple membership with electrifying experience including Heat Facilities, Floatation Lounge and dining discounts

PEAK HOURS

Mon - Sun / 6:30am - 10pm	3 MONTHS	6 MONTHS	12 MONTHS
Individual Membership	\$9,800	\$17,800	\$28,000
Couple Membership	\$17,800	\$32,800	\$53,000

BENEFITS

Pool and Fitness access	Y	Y	Y
Heat Experience access	Y	Y	Y
Floatation Lounge access	Y	Y	Y
Unlimited Wi-Fi Access	Y	Y	Y
Complimentary (1) one 60mins Fitness Assessment valued at HK\$800	N	N	Y
Complimentary (1) one 60mins Swedish Massage with value of HK\$1,000	N	N	Y
SPA Treatment discount	25%	25%	25%
SPA Retail discount	15%	15%	15%
SPA Lounge Bar discount	15%	15%	15%
Yamm, COCO, Cuisine Cuisine, WHISK, Room One discount	15%	15%	15%
50% discount day pass on one-day pass for member's guest and must be accompanied by member	Y	Y	Y

OFF PEAK HOURS

Mon - Fri / 6:30am - 6pm (excluding Public Holiday)	3 MONTHS	6 MONTHS	12 MONTHS
Individual Membership	\$7,480	\$13,000	\$20,000
Couple Membership	\$12,980	\$24,000	\$37,000

BENEFITS

Pool and Fitness access	Y	Y	Y
Heat Experience access	Y	Y	Y
Floatation Lounge access	Y	Y	Y
Unlimited Wi-Fi Access	Y	Y	Y
Complimentary (1) one 60mins Fitness Assessment valued at HK\$800	N	N	Y
Complimentary (1) one 60mins Swedish Massage with value of HK\$1,000	N	N	Y
SPA Treatment discount	25%	25%	25%
SPA Retail discount	15%	15%	15%
SPA Lounge Bar discount	15%	15%	15%
Yamm, COCO, Cuisine Cuisine, WHISK, Room One discount	15%	15%	15%
50% discount day pass on one-day pass for member's guest and must be accompanied by member	Y	Y	Y

Booking enquiries: **+852 2315 5500** or miraspa@themirahotel.com

T&C:

- All spa treatment price are subject to 10% service charge.
- Complimentary 60mins Swedish Massage / Fitness Assessment must be book in advance within membership period (Mon to Thur, excluding public holiday) subject to availability.
- The spa treatment 25% discount is only applied on a la carte spa treatment on menu excluding the signature rituals, couples pampering packages and bespoke packages.
- Off Peak members must depart by 6pm.
- Fitness Membership is non transferable & non refundable & cannot be exchanged for cash or other goods
- Swimming Pool are subject for maintenance annually, MiraSpa shall notify you in advance.
- MiraSpa will extend the duration of membership according to the number of closure days.
- In case the gym is open but the pool is closed (or vice versa), MiraSpa will compensate half day only.
- Fitness Membership Card must be presented upon arrival at all times or upon request.
- Membership suspension allowance is 2 months per year and requires advance notice in writing (applicable to 12 months membership only).
- Members must follow the Hotel rules at all times.
- Members must clear the day lockers on daily basis except rental lockers.
- MiraSpa will follow government regulations under Prevention and Control Disease.
- Offer is subject to change without prior notice.
- In case of any dispute, MiraSpa reserves the right to a final decision.

健身會籍

立即準備就緒，投入運動熱潮，讓你保持健康體態！蒞臨屢獲殊榮之 MiraSpa 健身會籍，包括個人會籍、雙人會籍，無限次尊享各款健體設施、熱療設施及漂浮睡床休息室。同時可享餐飲優惠及更多驚喜禮遇！

繁忙時段

星期一至日 / 上午6時30分 至 晚上10時	3個月	6個月	12個月
個人會籍	\$9,800	\$17,800	\$28,000
雙人會籍	\$17,800	\$32,800	\$53,000

悠閒時段

星期一至五 / 早上6時30分 至 晚上6時 (公眾假期除外)	3個月	6個月	12個月
個人會籍	\$7,480	\$13,000	\$20,000
雙人會籍	\$12,980	\$24,000	\$37,000

禮遇

游泳池及健身中心	Y	Y	Y
溫熱水療區	Y	Y	Y
漂浮睡床休息室	Y	Y	Y
無限次使用Wi-Fi	Y	Y	Y
免費60分鐘體能評估乙次 價值HK\$800	N	N	Y
免費60分鐘瑞典古法按摩乙次 價值HK\$1,000	N	N	Y
水療療程折扣	25%	25%	25%
水療護理產品折扣	15%	15%	15%
SPA Lounge Bar 折扣	15%	15%	15%
Yamm、COCO、國金軒、 WHISK及Room One優惠	15%	15%	15%
會員可以5折優惠為親友購買 全日通行證，須由會員與親友 同行方可享用特別優惠	Y	Y	Y

禮遇

游泳池及健身中心	Y	Y	Y
溫熱水療區	Y	Y	Y
漂浮睡床休息室	Y	Y	Y
無限次使用Wi-Fi	Y	Y	Y
免費60分鐘體能評估乙次 價值HK\$800	N	N	Y
免費60分鐘瑞典古法按摩乙次 價值HK\$1,000	N	N	Y
水療療程折扣	25%	25%	25%
水療護理產品折扣	15%	15%	15%
SPA Lounge Bar 折扣	15%	15%	15%
Yamm、COCO、國金軒、 WHISK及Room One優惠	15%	15%	15%
會員可以5折優惠為親友購買 全日通行證，須由會員與親友 同行方可享用特別優惠	Y	Y	Y

預約請電: +852 2315 5500 或電郵至 miraspa@themirahotel.com

條款及細則:

- 所有療程價錢另收加一服務費
- 免費60分鐘瑞典古法按摩 / 體能評估須於會籍有效期間提早預約 (僅限星期一至四, 公眾假期除外), 視乎供應情況而定。
- 水療療程75折優惠僅適用於自選療程, 招牌療程, 情侶縱寵及其他優惠除外。
- 持悠閒時段會籍之會員須於下午6時前離開。
- 健身會籍不可轉讓及退款, 或兌換成現金或其他服務。
- 游泳池每年均會進行維修保養, MiraSpa將會事前通知。
- 若MiraSpa須暫停營業, 將按照關閉日數延長會籍有效期。
- 若健身中心照常開放但泳池關閉 (或相反), MiraSpa將補償半天會籍。
- 會員須於每次到達時或按要求出示健身會籍會員卡。
- 暫停會籍期限為2個月, 並須提前以書面通知 (有效期為12個月)。
- 會員須遵守酒店之規則。
- 會員每日離開前須清空儲物櫃, 租用儲物櫃除外。
- 須遵守政府之預防及控制疾病條例。
- 優惠如有更改, 恕不另行通知。
- 如有任何爭議, MiraSpa保留最終決定權。